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Tänusõnad eduka heategevuslaada eest 

 

Direktor V.Uudam tänas hoolekogu maiustusekarbiga  igati õnnestunud laada 

korraldamise eest. 

 

1. Lapse toidukulu päevamaksumuse otsustamine 

 

KUULATI:  Helen Ruberg selgitas, et 1.04.23 rakendub otsus, mille alusel on 

lastevanemate poolt kaetava toidupäeva osa maksumuseks 1€ päev. Peredele, 

kellel on raskusi  maksmisega, on võimalus pöörduda valla sotsiaalosakonna poole 

Toidupäeva maksumus sisaldab toiduainete kulu ja kokkade töötasu. Arvestatud 

on eelmise aasta 12 kuu kulude keskmise alusel ja see on 4.26, millest valla poolt 

kaetav osa on 3.26 ja lastevanemate poolt kaetav osa 1 €. 

1€ kehtib ainult Tapa valla sissekirjutusega vanematele, teiste omavalitsuste 

sissekirjutusega peredele on tasu 4.26 

 Tuuli Roostfeldt:lapsevanem peab teatama lasteaeda 9.00 ks  lapse puudumisest 

kirjalikku taasesitamist võimaldavas vormis ( Eliis, SMS,  e-mail). Omaosaluse 

suurus ei muutu, kui vanem toob lapse lasteaeda hiljem või viib enne oodet ära. 

Teatamata päevade eest arvestatakse ka 1€. 

v.uudam: ,,Kõige esimese kanalina palume teatada ELIISi, võib saata SMS, 

erandjuhul võib teatada õpetajale suuliselt“ 

Toidukulu arvestus algab 1.04, arve tuleb mais. 

Hääletati: kõik hoolekogu liikmed hääletasid poolt 

 

OTSUSTATI: esitada direktorile kinnitamiseks toidukulu päevamaksumuse suurus 

alates 01.04.2023 on 4,26 eurot 

 

2. Heategevusliku laada kokkuvõte 

 

J. Kotli tegi ettepaneku panna raha ,,kasvama“ ja korraldada uus laat, näiteks 

jõulude eel. 

K. Relli: ,,On tulnud ka ettepanek Tamsalu päevade ajal panna üles näiteks lasteaia 

telk, kus müüa midagi ( mida, seda veel ei tea) 

K. Nurmsalu: ,,Kuna Vajangu rühm ei osalenud laadal, siis ,,mängust väljas“ s.t. 

laada tulu neile ei jagata. 

K. Urm: ,,Toetaks ideed korraldada uus laat enne jõule. Nüüd on hoog sees, 

korraldaks sel aastal taas talgud? 

K.Relli:,, Võtaks nädalase aja uurimiseks, mida oleks mõttekas talgute korras 

teha?“ 

V.Uudam:,, Oleme näinud teistes lasteaedades sensoorseid radasid, putukahotelle“ 

K.Relli:,, On olnud rattahoidja ettepanek, kuhu seda paigaldada?“ 

 Õpetajatelt on tulnud päring tööriietuse osas, mõnedes lasteaedades meie 

maakonnas on omavalitsus võimaldanud soojad joped lastega õuesolekuks?“ 



K.Nurmsalu: ,,Tõenäoliselt tuleks see planeerida eelarvesse. Samuti sporditoetuse 

summa asjus uurida. 

T.Roostfeldt:,, See tuleb jah panna eelarvesse, siis vald? volikogu? otsustab ja 

teatab, mis võimalused on.“ 

K.Truve:,,Õpetajad on tundnud huvi ka sporditoetuse vastu. Seda rakendavad 

asutused, ka mulle endale on tööandjad seda pakkunud. Tuleks uurida, kuidas selle 

rakendamine vallas on“ 

                 K.Truve ettepanek: ,,Teavitada lapsevanemaid, kui on levimas mõni nakkushaigus,                                      

                 sel juhul saab vanem ise otsustada, kas ta toob lapse lasteaeda või hoiab kodus. 

                 V.Uudam: ,,Kui lapsevanem on rühmaõpetajat või direktorit teavitanud arsti 

                 poolt diagnoositud haigestumisest nakkushaigusesse ( nt.tuulerõuged,sarlakid vm.), 

                 Siis on võimalik ELIISi teavitus üles panna. 

                 

OTSUSTATI: 

              - võtta nädalane uurimisaeg ja küsida, mis ideid on rühmadel pakkuda talgute osas 

              - määrati talgupäevaks 21.mai 2023 

 

3. Info 

 

KUULATI:Direktor V.Uudam andis infot Sääse maja rühmade võimalikust 

komplekteerimisest. Tamsalu majas on üle 100 lapse, Sääse majas on lapsi vähem, üle 

50. Lapsi on vähem ja ei ole võimalik kindlustada, et lapse tee sõimest koolini kulgeks 

ühtede ja samade õpetajatega, rühmakaaslastega ja ilma muutusteta. Püüame leida 

optimaalseid variante, et  vähem oleks muutusi ja liikumist laste jaoks, arutame läbi 

õpetajatega. Mõte on, et sõimeealised on ühes rühmas ja aiaealistele jääb 2 rühma. Et 

kõik lapsed, õpetajad, lapsevanemad rühma koosseisuga rahul oleksid, ei ole võimalik, 

aga anname endast parima. 
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